Draft Detailed Programme

DRAFT ACTIVITY PROGRAMME 2 NOVEMBER - 11 DECEMBER



"Cities Changing Diabetes – Building Health Supportive Environment Together" Thematic Dialogue and Campaign Launch Event

Building the supportive environment for health is of utmost significance for guiding the masses to get rid of their unhealthy lifestyles and preventing chronic diseases. In response to the "Healthy China Initiative – Prevention and Treatment of Diabetes", attempting to enhance early intervention and management of diabetes among people, promote healthy lifestyles and to create a healthful social environment, "China Health Knowledge Dissemination Incentive Program" now launches the initiative for "Co-building the Supportive Environment for Health". The Embassy of Kingdom of Denmark in partnership with Novo Nordisk China will support and host the "Cities Changing Diabetes – Building Health Supportive Environment Together" Thematic Dialogue and Campaign Launch Event.

Date: November 2, 2022

Time: 15:30-17:00 (Beijing time), 8:30-10:00 (Danish time) Wednesday

Venue: Beijing Planning Exhibition Hall

Address: 20 Qianmen East Street, Dongcheng District, Beijing **Language**: English/Chinese with simultaneous interpretation **Zoom**: Physical session, by invitation only, max 20 participants

Registration: By invitation only, please contact Nina LI

Moderator: Ms. Chen Sai from BTV

15:30-15:35 Opening by the Moderator

15:35-15:50 Opening Remarks

H.E. Thomas Østrup Møller, Ambassador of Denmark to China, Embassy of the Kingdom of Denmark in Beijing

Mr Zheng Jinpu, Deputy Director General, Beijing Municipal Health Commission

Ms Christine Zhou, SVP & President of Region China, Novo Nordisk

15:50-15:55 Video of CCD

16:00-16:50 CCD & Build Health Supportive Environment Speeches

8 min. Build Health Supportive Environment and Prevention & Control of Chronic

Diseases

Ms Kong Lingzhi, Vice Chairman and Secretary-general, China Association of

Health Promotion and Education

8 min. Health Needs for Environment and Prevention & Treatment of Diabetes

Ms Jia Weiping, Academician of Chinese Academy of Engineering, Director, National Primary Diabetes Prevention and Treatment Management Office



8 min. Practice Sharing from Copenhagen Tingbjerg Changing Diabetes Program in

Building a Health Supportive Environment in the Community

Mr Niklas Feilberg, Counsellor, Health, Embassy of the Kingdom of Denmark

8 min. Integrated Health into Urban Planning and Construction: the Actions and

Perspectives of Beijing

Mr Wei He, Chief Engineer, Dept of Mobility Planning, Beijing Municipal Institute

of City Planning & Design (BMICPD)

20 min. Remarks from China CCD Cities Project Representatives

16:50-17:00 Launch Ceremony of CCD & Change Environment Campaign

"共建健康支持性环境,城市改变糖尿病" 主题对话及发布活动

健康支持性环境建设是引导公众改变不良生活方式,预防慢性疾病的重要措施。为响应"健康中国行动糖尿病防治行动"具体要求,引导居民加强糖尿病早期干预及健康管理,形成有利于健康的生活方式和社会环境,"中国健康知识传播激励计划"发出"共建健康支持性环境"主题倡议。丹麦王国驻华大使馆携手诺和诺德中国将共同支持主办此次"共建健康支持性环境,城市改变糖尿病"主题对话和发布活动。

日期: 2022 年 11 月 2 日

时间: 15:30-17:00(北京时间),8:30-10:00(丹麦时间)星期三

地点: 北京市规划展览馆

地址: 北京市东城区前门东大街 20号

语言: 英文/中文, 同声传译

Zoom: 实体会议, 受邀参加,参加人数最多为20人

注册形式: 受邀参加

主持人: 北京卫视 陈赛

15:30-15:35 主持人开场

15:35-15:50 开幕致辞

马磊 丹麦王国驻华大使

郑晋普 北京卫生健康委员会二级巡视员

周霞萍 诺和诺德全球高级副总裁、大中国区总裁



15:50-15:55 "城市改变糖尿病"项目视频

16:00-16:50 "共建健康支持性环境"主旨发言

8 分钟 健康支持性环境建设与慢性病防控

孔灵芝 中国健康促进与教育协会副会长兼秘书长

8 分钟 健康环境需求与糖尿病防治

贾伟平 中国工程院院士、国家基层糖尿病防治管理办公室主任

8分钟 哥本哈根 Tingbjerg 改变糖尿病计划在社区中建立支持性环境的实践分享

斐山崂 丹麦王国驻华大使馆卫生商务参赞

8分钟 融健康于规划建设,北京的行动与思考

魏贺 北京市城市规划设计研究院交通规划所主任工程师

20 分钟 城市改变糖尿病项目代表发言视频

16:50-17:00 "共建健康支持性环境,城市改变糖尿病"启动仪式



Talk: Healthy City-Biking and Walking

Healthy City-Biking and Walking - A dialogue on walking and bike friendly city. This salon aims to promote the exchange of experiences in the construction of bicycle-friendly cities between the two sides. Through the sharing and discussion of bicycle transport planning, demonstration cases of bicycle transport improvement in key areas and public participation, the two cities will promote better construction of bicycle systems and stimulate ideas for future cooperation in the field of green transport and mobility.

Date: November 9, 2022

Time: 14:00-17:00 (Beijing time)
Venue: Beijing Planning Exhibition Hall

Address: 20 Qianmen East Street, Dongcheng District, Beijing **Language**: English/Chinese with consecutive interpretation **Format**: On-site event open to the public max 40 participants

Registration: Please contact, Ran Li, ranlix@um.dk

Moderator: Bin Huang, Senior Engineer, Beijing Municipal Institute of City Planning of Design Transportation Department

Opening Presentation

14:00-14:15

Christina Anderskov, Sector Counsellor for Sustainable Urban Development, Embassy of the Kingdom of Denmark in Beijing

14:15-14:30

Chunying Gai, Deputy Director, Beijing Municipal Institute of City Planning of Design Transportation Department

Presentations

14:30-14:45 Building Light Travel Streets

Yongshan Wan, Deputy Director, Beijing Tsinghua Tongheng Planning and Design Institute Co. LTD

14:45-15:00 Beyond Walking and Cycling

Yue Wang, Program Officer, Foundation Beijing Office, Low Carbon Cities Programme

15:00-15:15 TEASPOONS OF CHANGE-How to enable green & healthy transition in large & small scale urban design

Morten Holm, Director, Archiland



15:15-15:30 Danish Joyful Cycling Infrastructure for New Park City

Xuan Liu, Principal Landscape Planner, NordiQ Engineering Consulting (Beijing) Co., Ltd

15:30-15:45 Practice of Sustainable Development of MeiTuan Bicycles

Shuo Wu, Director of Bike Development Center of MeiTuan

15:45-16:00 Break

16:00-16:40 Panel discussion and Q&A (Chinese)

16:40-17:00 Networking

沙龙对话:明日之城—步行和自行车友好的城市

本次沙龙活动旨在推动双方在自行车友好城市建设方面的经验交流,通过双方城市在自行车交通规划、重点区域自行车交通改善示范案例、公众参与等方面的分享与讨论,促进双方城市更好的建设自行车系统,激发未来双方在绿色交通出行领域的合作思路。

时间: 2022年11月9日下午14:00-17:00

地点:北京市规划展览馆,北京市东城区前门东路 20 号

语言:中文,英文交传 活动形式:现场沙龙活动 参加人数:上限 40 人

注册方式: 请联系 Ran LI, ranlix@um.dk

主持人: 黄斌, 北京市城市规划设计研究院交通规划所高级工程师

开幕演讲

14:00-14:15

安娜娜,丹麦王国驻华大使馆可持续城市发展行业参赞



14:15-14:30

盖春英,北京市城市规划设计研究院交通规划所副所长

主旨演讲

14:30-14:45 构建轻型街道

万勇山, 北京清华同衡规划院交通所副所长

14:45-15:00 步行&骑行之外

王悦,能源基金会低碳项目负责人

15:00-15:15 茶匙变革-如何实现大小规模城市设计的绿色健康转型

Morten Holm, 丹麦筑土国际公司(Archiland)建筑设计总监

15:15-15:30 乐享骑行-打造城市新名片

刘璇, 诺蒂奇工程咨询(北京)有限公司主创景观规划师

15:30-15:45 美团单车可持续发展实践

吴硕,美团单车发展中心主任

15:45-16:00 茶歇

16:00-16:40 圆桌讨论 & 问答环节

> 16:40-17:00 自由交流



Bike Tour in the heart of Beijing

Through cycling, you can experience the bicycle environment of Beijing; appreciate the history, culture, and natural landscape of the city, while promoting green mobility and bike riding. The start of the cycling tour is the Urban Planning Exhibition Hall, and the cycling route is about 7.3 kilometers. The tour goes through the Qianmen East Avenue - Chongwenmen West Avenue - Chongwenmen Outer Avenue - Tiantan Road - Qinian Street - Zhushikou East Street - Meishi Street - Qianmen Avenue - Qianmen East Avenue, and finally returns to the Urban Planning Exhibition Hall. Along the way, the old Belgian Embassy, the New World Department Store, Temple of Heaven, the Dashilar hutongs, the Beijing Fun Complex, Zhengyangmen are among the attractions on the way. There will be stops at the north gate of the Temple of Heaven, Zhushikou and the Qianmen, where expert speakers will talk about the attractions.

Date: November 10, 2022

Time: 14:00-16:00 (Beijing time), 8:00-10:00 (Danish time) Thursday

Venue: Beijing Planning Exhibition Hall

Address: 20 Qianmen East Street, Dongcheng District, Beijing

Language: Introduction in English and Chinese. 2 groups will be in English, 2 groups will be in Chinese

Form: On-site event open to the public max 40 participants, to be split into 4 groups of 10 for the biking portion of the event.

Organizers: The Embassy of the Kingdom of Denmark, Beijing Urban Planning and Design Institute, Beijing Dashilan Investment Co., Ltd., Meituan Bicycle, (Government of Dongcheng District, Government of Xicheng District and underlying neighborhood offices)

Registration: Please contact, Jonathan Schlichtkrull, jonsch@um.dk

14:00

Meet at the Urban Planning Exhibition Hall.

Sign in, pick-up of the bike-tour map and sticker.

14:15

The organizer gives a speech and explains the cycling requirements, safety precautions, Covid-prevention instructions.

Group photo at the entrance of the Urban Planning Exhibition Hall before departure.

14:30

Departure from the Planning Exhibition Hall as a group.



Bike route: Planning Exhibition Hall (start) - Qianmen East Avenue (0.8km) - Chongwenmen West Avenue (0.6km) - Chongwenmen Outer Avenue (1.6km) - Tiantan Road (0.6km) - The north gate of the Temple of Heaven - Qinian Street (0.6km) - Zhushikou East Avenue (1.4km) - Meishi Street (1.1km) - Yangmeizhu Xie Street and Beijing Fun - Qianmen Avenue (0.4km) - Qianmen East Avenue (0.2km) - Urban Planning Exhibition Hall (the end) .

16:00

Return to the Planning Exhibition Hall with a group photo inside and closing of the cycling event.





北京市中心骑行之旅

拟组织两市相关企业、部门开展线下骑行活动,通过骑行感受北京自行车交通环境,体味历史人文和自然景观,倡导健步悦骑新风尚。骑行起点为北京市规划展览馆,骑行线路长度约7.3公里,途径前门东大街-崇文门西大街-崇文门外大街-天坛路-祈年大街-珠市口东大街-煤市街-前门大街-前门东大街,最终回到北京市规划展览馆。骑行途中在天坛北门、珠市口、杨梅竹斜街、前门大街等地点停留,进行打卡并听取讲解。

日期: 2022 年 11 月 10 日

时间: 北京时间 14:00-16:00 (周四)

汇合地点: 北京市规划展览馆

地址: 北京东城区前门东大街 20 号

语言: 中英文讲解, 中文和英文各两组

形式: 现场活动向公众开放, 最多 40 人参加, 活动自行车部分分为 4 组, 每组 10 人。

组织者: 丹麦王国驻华大使馆、北京城市规划设计院、北京大栅栏投资有限公司、美团单车、

(北京市东城区人民政府政府、北京市西城区人民政府政府及相关街道办事处)

报名:请联系,Jonathan Schlichtkrull, jonsch@um.dk

14:00

在北京市规划展览馆汇合

登记并领取骑行地图和活动贴纸

14:15

主办方致辞并解释骑行要求、安全预防措施、新冠肺炎防范说明

出发前在城市规划展览馆入口处合影

14:30

分组从北京市规划展览馆出发

骑行路线:北京市规划展览馆(起点)-前门东大街(0.8公里)-崇文门西大街(0.6公里)-崇文门外大街(1.6公里)-天坛路(0.6公里)-天坛北门-祈年大街(0.6公里)-珠市口东大街(1.4公里)-煤市街(1.1公里)-杨梅竹斜街和北京坊-前门大街(0.4公里)-前门东大街(0.2公里)-北京市规划展览馆(终点)

16:00

返回北京市规划展览馆并于室内合影

活动结束



Talk: Sustainable Tourism in the Nordics

A look into what sustainable tourism in Copenhagen and Denmark is all about. How do sustainable transportation, design, food, activities and culture influence people's lives and make Denmark more livable and accessible.

Date: November 13, 2022

Time: 15:00-16:00 (Beijing time)
Venue: Beijing Planning Exhibition Hall

Address: 20 Qianmen East Street, Dongcheng District, Beijing

Language: Chinese

Format: Physical session open to the public max 40 participants **Registration:** Please contact, Nicolai Lundsbjerg, niclun@um.dk

Opening Remarks

15:00-15:05

Opening Remarks by Moderator, Leah Feng, Marketing Manager of Scandinavian Tourist Board **15:05-15:10**

Welcome Speech, Christina Andersen, Counsellor, Sustainable Urban Development at the Embassy of the Kingdom of Denmark in Beijing

Keynote Speech

15:10-15:50

Presentation of Sustainable Travel for the Future of Denmark (丹麦致未来), Jason Wang, Chief Representative of Scandinavian Tourist Board Greater China

Q&A

15:50-16:00

Questions from the audience



沙龙对话: 北欧国家的可持续旅游

解读哥本哈根与丹麦的可持续旅游,探索可持续交通、设计、食品、活动与文化如何影响人们的生活,以及如何使丹麦更加宜居。

时间: 2022 年 11 月 13 日下午 15:00-16:00

地点:北京市规划展览馆,北京市东城区前门东路 20号

语言: 中文

活动形式: 现场沙龙活动 **参加人数:** 上限 40 人

注册方式: 请联系 Nicolai Lundsbjerg, niclun@um.dk

开幕致辞

15:00-15:05

主持人,斯堪的纳维亚旅游局市场经理 Leah Feng 致开幕辞

欢迎致辞

15:05-15:10

丹麦王国大使馆,城市可持续发展参赞 Christina Andersen 致欢迎辞

主题演讲

15:10-15:50

斯堪的纳维亚旅游局大中华区首席代表 Jason Wang 发表主题演讲——丹麦致未来

问答环节

15:50-16:00

回答观众问题及自由洽谈



Talk: Making Cities for Children

A dialogue on Child-Friendly Cities, including child-friendly urban design, playful cities and inclusive cities. By inviting experts from UNICEF and UN-Habitat to introduce the global guidelines for child-friendly spaces and local experiences, as well as sharing and discussing case studies on the adaptation of public spaces in both cities, the salon aims to further stimulate ideas for future cooperation in the construction of child-friendly cities between the two sides.

Date: November 16, 2022

Time: 15:00-18:00 (Beijing time), 8:00-11:00 (Danish time) Wednesday

Venue: Beijing Planning Exhibition Hall

Address: 20 Qianmen East Street, Dongcheng District, Beijing **Language**: English/Chinese with simultaneous interpretation

Format: Onsite with Zoom Live Stream, Physical sessions open to the public max 40 participants

Registration: Please contact, Ran LI, ranlix@um.dk

Moderator: Martin Rune Hoxer, Executive Director, Innovation Centre Denmark in Shanghai

15:00-15:20

Opening Speeches

Mr. Douglas James Noble, Acting UNICEF Representative to China, UNICEF China (TBC)

H.E. Thomas Østrup Møller, Ambassador, the Embassy of the Kingdom of Denmark

Ms. Charlotte Sahl-Madsen, CEO, Capital of Children – Playful Minds (TBC)

Mr. Huang Xiaochun, Chief Engineer, Beijing Municipal Institute of City Planning and Design

Presentations

15:20-15:35

Rasmus Duong-Grunnet, Director, Gehl Architect

15:35-15:50

Jeanette Fich Jespersen, Head of KOMPAN Play Institute, KOMPAN **Sunny Xu**, Marketing Manager, KOMPAN (panel session)

15:50-16:05 More Nature, More Happy Growth: An Exploration of nature-friendly Child-friendly Space Practice in High-density Urban Communities: A Case Study of Community Practice in Beijing Huajun Li, Co-founder of Nature Practice, Nature Practice Design (Beijing) Co., LTD

16:05-16:20

Sudeshna Chatterjee, international consultant to UNICEF, WHO, and UN-Habitat.

16:20-16:35 Systematic path and planning practice of Beijing's child-friendly city construction Hong Qiu, Director of Beijing Child-friendly City Project\Professor-level Senior Urban Planner, Beijing Municipal Institute of City Planning and Design Planning research Department

16:35-16:50 Building a Child Friendly Community -A case study of Shuangjing Community Yanan Han, Research Director, Beijing Community Research Center\Beijing City Quadrant Technology Co., LTD

16:50-17:00 Break

17:00-17:40 Panel Discussion with presenters

17:40-18:00 Networking

沙龙对话: 儿童友好城市

本次沙龙活动旨在推动双方在儿童友好城市建设方面的相互经验借鉴,通过邀请联合国儿基会和人居署专家介绍全球儿童友好空间建设导则及各地经验,同时双方城市在公共空间适儿化改造方面的案例分享讨论,进一步激发未来双方在儿童友好城市建设方面的合作思路。

时间: 2022年11月16日下午15:00-18:00

地点: 北京市规划展览馆,北京市东城区前门东路 20 号

语言: 中英文同声传译

活动形式:线上线下相结合活动形式:现场沙龙活动参加人数:上限40人

注册方式: 请联系 Ran LI, ranlix@um.dk

主持人: Martin Rune Honer, 丹麦创新中心执行总监

15:00-15:20 开幕致辞



Mr. Douglas James Noble,联合国儿童基金会驻华代表(待定)

H.E. Thomas Østrup Møller,丹麦驻华大使馆大使

Ms. Charlotte Sahl-Madsen, 丹麦 Playful Minds 公司 CEO (TBC)

黄晓春, 北京市城市规划设计研究院总工程师

主旨演讲

15:20-15:35

Rasmus Duong-Grunnet, 丹麦扬盖尔事务所负责人

15:35-15:50

Jeanette Fich Jespersen, 丹麦康攀公司负责人 Sunny Xu, 康攀市场经理(圆桌讨论)

15:50-16:05 更多自然更多快乐成长: 高密度城市社区亲自然的儿童友好空间实践探索—以北京市社区实践为例

李华君,中国农业大学园林专业授课教师、自然实践设计(北京)有限公司联合发起人

16:05-16:20 儿童公共空间:对全球北方和南方成功实施案例分享

Sudeshna Chatterjee, 联合国儿童基金会国际顾问(线上视频)

16:20-16:35 北京儿童友好城市建设的系统路径与规划实践

邱红,北京市规划院教授级高级城市规划师、北京儿童友好城市项目负责人

16:35-16:50 双井儿童友好社区营造案例

韩亚楠,城市象限科技有限公司、北京社区研究中心,研究总监

16:50-17:00 茶歇

17:00-17:40 圆桌讨论

17:40-18:00 自由交流



UNICEF, World Children's Day

On the eve of the world children's day, the resident offices and UNICEF "Children's World Cup Football", jointly organized by theme activities, aims to pluralistic society background and the fusion of communication between children and promote the development of the parties concerned the game to the children, promote people friendly to the convention on the rights of children and children's understanding of urban construction.

Date: November 19, 2022

Time: TBC

Venue: Beijing Planning Exhibition Hall

Address: 20 Qianmen East Street, Dongcheng District, Beijing

Format: Onsite Close Event

世界儿童日活动

在"世界儿童日"前夕,与联合国儿基会驻华办事处联合举办"儿童世界杯"足球主题活动,旨在通过多元社会背景儿童之间的融合交流,促进各方重视游戏之于儿童发展的意义,提升人们对《儿童权利公约》和儿童友好城市建设的认识。

时间: 2022年11月19日

地点: 北京市规划展览馆,北京市东城区前门东路 20 号

语言:

活动形式:线下闭门活动



Forum on Enabling the Green Transition by Biotechnologies

We live in a dynamic world where challenges like climate change, rising coasts and shortage of raw materials shall be addressed in a low carbon and circular way – biotech has an essential role to play as a key enabler of the green transition. In China, the government released the first Five-Year Plan on Bioeconomy Development to further unlock biotech's great potential. It is under this context, the Embassy of the Kingdom of Denmark in China together with Chinese Society of Biotechnologies will co-organize the Forum on Enabling the Green Transition by Biotechnologies on 24th November, 2022, to explore how biotech empowers different industries and share best practices.

Date: November 24, 2022 **(TBC) Time:** 09:30-13:00 (Beijing time)

Venue: External

Language: English/Chinese

Format: Physical closed session not open to public

Registration: Closed event

Opening

09:30-09:45

H.E. Thomas Østrup Møller, Ambassador of Denmark to China Chinese Government Official (TBC) Chinese Society of Biotechnologies United Nations Environment Programme

Keynote Speech

09:45-10:25

Introduction on China's 14th Five-Year Plan on Bioeconomy Development Industrial Biosolutions to Enable a Green Transition, Novozymes

Tea Break 10:25-10:40

Thematic Speech

10:40-12:00

Topic 1: Enabling Green Development of Agriculture

Topic 2: Accelerating Green Transition with Bioenergy

Topic 3: Shifting to a Healthier Life with Green Consumption

Topic 4: Future Perspectives of Industrial Biotechnologies

Networking

12:00-13:00



生物科技助力绿色转型论坛

随着全球气候变化加剧,世界各国都加速了绿色转型步伐,不断探索可持续、低碳和循环的经济模式。生物科技,以其独特的减碳优势,将发挥越来越关键的作用。尤其当中国近期发布了第一份《"十四五"生物经济发展规划》,生物技术将在保障人民生命健康,助力传统工业提质增效、交通能源低碳转型、绿色农业和食品绿色加工并替代化石基产品等方面,释放巨大节能减排潜力。为此,丹麦王国驻华大使馆、中国生物工程学会将于11月24日共同主办"生物科技助力绿色转型论坛"(日程附后),与业内人士一起探索生物技术在多个领域的应用前景及减排潜力,探讨生物经济未来发展。

时间: 2022 年 11 月 24 日, 09:30-13:00 (TBC)

地点:闭门讨论 **语言:**英文/中文

活动形式:实体会议,受邀参加

注册方式: 闭门讨论

开幕致辞

09:30-09:45

丹麦王国驻华大使馆 H.E. Thomas Østrup Møller

中国政府官员(待定)

中国生物工程学会领导

联合国环境规划署官员

主旨发言

09:45-10:25

"十四五"生物经济发展规划解读 工业生物技术助力绿色转型的积极实践

茶歇

10:25-10:40

主旨发言

10:40-12:00

专题一: 生物农业助力农业绿色发展

专题二: 生物能源加速交通领域绿色转型

专题三:绿色消费品打造环保、健康新生活

专题四:工业生物技术的未来应用

交流

12:00-13:00

自由交流



LEGO Workshop (TBC)

Date: Nov. 24 2022

Time: TBC

Venue: Embassy of the Kingdom of Denmark

Address: 20 Qianmen East Street, Dongcheng District, Beijing **Language**: English/Chinese with simultaneous interpretation

Format: Close Door Event

Registration: Please contact, Nan Yang, nanyan@um.dk



Developing City Districts for Children

According to UNICEF, "Every child has the right to grow up in a place where they are respected, valued and feel safe, where they have access to basic services and can play, learn, grow in a clean and healthy environment where their voice is heard and matters." Communities are crucial for our development, well-being, and health - not least the children's. And activity and play are crucial for children's physical and cognitive development and interaction with others. So, can we develop city districts, from a child's perspective, and supports communities for all ages, and how can Danish and Chinese companies support each other in this regard?

Date: Nov. 29 2022

Time: 15 - 17 (Chinese Time) and 8 - 10 (Danish Time)

Venue: Online, closed door event

Format: Close Door Event

Event Organizer: Innovation Centre Denmark Shanghai, Bloxhub

为儿童设计城市社区

根据联合国儿童基金会的说法,"每个孩子都有权在一个他们受到尊重、重视和感到安全的地方长大,在那里他们可以获得基本服务,并且可以在一个干净健康的环境中玩耍、学习和成长"。 社区对我们的发展、福祉和健康起到重要作用,尤其是对儿童而言,而活动和游戏对于儿童的身体和认知发展以及与他人的互动至关重要。本次圆桌会我们会讨论:我们能否从儿童的角度设计和发展城市地区,打造一个全年龄段的社区,以及丹麦和中国公司如何在这方面相互支持。

活动时间: 2022年11月29日15-17(中国时间)和8-10(丹麦时间)

地点:线上,闭门讨论

活动主办方: 丹麦科技创业中心(上海, Bloxhub